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§ 4 
Medborgarförslag om ungdomsgård vid Odenplan  
NI 2024/1707 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd har mottagit ett 
medborgarförslag om att inrätta en ungdomsgård vid Odenplan. I 
medborgarförslaget beskriver förslagsställaren en upplevelse av att 
fler och fler ungdomar samlas vid Odenplan och att det kan bli 
väldigt stökigt på platsen. Förslagsställaren föreslår att det inrättas 
en ungdomsgård i närheten av Odenplan, så att ungdomar runt 
Vasastan har någonstans att samlas och umgås på. 
  
Förvaltningens samlade bedömning är att det i dagsläget inte finns 
ett behov av att inrätta en ny ungdomsgård i närheten av Odenplan. 
Detta med anledning av att det redan finns en ungdomsgård i 
närområdet. Förvaltningen ser dock att det möjligen kan finnas 
behov av att öka kännedomen om verksamheten för att fler 
ungdomar ska veta om och vilja besöka ungdomsgården. 
Förvaltningen ser att det finns potential att fortsätta vidareutveckla 
arbetssätten för att både öka kännedom och intresse för de befintliga 
verksamheterna, med målsättningen att erbjuda fler ungdomar en 
meningsfull fritid. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/1707-3 Svar på medborgarförslag om ungdomsgård 
vid Odenplan 

 NI 2024/1707-2 Bilaga 1. Medborgarförslag om 
ungdomsgård vid Odenplan (webbversion) 
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